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1e paasdag 2024, straks brunchen bij van der 
Valk, op uitnodiging van opa en oma. Wat doen 
we, gaan we op de fiets, blijft het droog, wat 
hebben we nog meer vandaag, Paasvuur! Oh ja, 
klinkt als een dag die te doen is 
 
Het leven gaat door, zo ook deze Wiezer. Mensen 
vinden zichzelf belachelijk goed, andere vragen 
zich af of gemaakte beslissingen terug gedraaid 
kunnen worden. Weer andere nemen beslissingen 
die andere niet zouden nemen. Er zijn er die 
vertellen over de goede oude tijd of zetten zich 
juist in voor de toekomst. Mensen die houden van 
kunst of cultuur, of het organiseren van een leuk 
feestje op zijn tijd. Er zijn zelfs mensen die ons 
willen verrassen 
 
En er zijn mensen die worden opa, en dan moet ik 
ze uitnodigen.  
 
Als van der Valk er dan nog maar is 
 
 

Redactie: 
Roelie Boverhof 
Jeannet Joosten  
Wim Nijland 
Jan Prikken 
Gerda Tissingh 
 
Adres:  
Kerkdijk 17 
7964 KA Ansen 
aanserwiezer@ansen.eu 
 
Bankrekening: 
NL72 RBRB 0850 1313 75 
tnv VDSA (Vereniging Dorpsbelangen 
Schoolkring Ansen)  
bij betaling vermelden: Aanser Wiezer 
 
Inlichtingen: 
W. Nijland 
0655 368 866 
 
bezorging: 
 
Bob van Driel  
Arend Luning 
Jan en Margaret Feenstra 
Gerrit en Reina ter Wee 
 
Mededelingen: 
 
Losse nummers zijn verkrijgbaar bij de 
Bastogne € 1.= 
 
Particulieren en verenigingen kunnen 
adverteren onder de rubriek  
“Wiezerties”  
Graag schriftelijk a contant kosten € 
3,00 bij maximaal 4 regels (Wijzigingen 
voorbehouden). Grotere 
advertenties/verhuisberichten e.d. in 
overleg met de redactie 
 
Voor plaatsing zakelijke advertenties 
contact opnemen met de redactie 
 
De redactie behoudt zich het recht om 
ingezonden stukken welke o.i. niet 
geschikt zijn voor plaatsing te weigeren 
De volgende Aanser Wiezer verschijnt 
in September 2024. Kopij inleveren 
voor 1 September 
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Woord van de redactie 
 
De winter ligt weer achter ons, nou ja ‘winter’ is wel een groot woord. Er was maar heel even 
ijspret, wel konden op onze mooie ijsbaan en bijna overal elders de ijzers onder. Dit door de 
enorme regenval van de laatste maanden, zo kon er zelfs in sloten en weilanden geschaatst 
worden. Al was het dan maar van korte duur. 
 
Maar nu is het voorjaar, en dat betekent Lente, en dat betekent: Een nieuwe Aanser Wiezer! 
Sinds kort ben ik in de redactie gekomen, en dan moet je even je weg vinden. De eerste 
opdracht was, maak een stukje over de toneelavond. Nou dat was niet zo moeilijk, aangezien 
ik zelf mee speel bij De Boemerang. Deze keer kreeg ik in de app; Roelie zou jij het 
voorwoord/ inleiding willen schrijven. Zo… die zag ik niet aankomen, maar Jan had een 
goede suggestie. “ Neem de voorwoorden van Wim, doe d’r een sausje zelfintroductie 
overheen en voila” 
 
Nou daar gaat ie dan, ik ben Roelie Boverhof, geboren in Ruinen en al meer dan 30 jaar 
woonachtig aan de Meulekaamp 16, ik ben getrouwd met Gert en we hebben 2 zonen Joek 
en Daan. De oudste woont in Barger-Compascuum, en de jongste in Spanje. Hun 
vriendinnen heten allebei Michelle, dat is lekker handig, haha. 
 
De jongens zijn (helaas) niet besmet met het horeca-virus. Daarom zijn Gert en ik samen de 
uitbaters van restaurant ‘t Wapen van Ruinen, in het oude gemeentehuis, dat is in de 
voormalige raadzaal. Dit doen we met veel passie en plezier. 
 
We zitten aan de goede kant van de kalender, dus genieten van alles waar je ontspanning in 
vindt. Natuurlijk is er weer van alles te doen in Ansen de komende tijd. Er zijn weer velen 
actief om de inwoners in en om Ansen te laten genieten van allerlei activiteiten zoals: het 
Paasvuur, Koningsdag, Pinkenpop en straks beginnen de voorbereidingen weer voor het 
Anserfeest. 
 
Op de Meulekaamp is er sinds een paar weken een nieuw speeltoestel geplaatst door een 
aantal ijverige mannen. De (klein)kinderen kunnen weer naar hartelust spelen, het is een 
genot om de kinderen te zien en te horen. 
Begin eerst maar eens lekker te lezen, in een weer goed gevulde Aanser Wiezer. 
Alle lezers vele zonnige dagen gewenst, maar onthoud, april doet wat hij wil. En ook dat is 
mooi!  
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Kom op 21 april naar het Circus van de Toekomst 
 
De kinderen van Ansen spelen de hoofdrol in 
het Circus van de Toekomst. Op 21 april is het 
circus eenmalig te zien in dorpshuis Bastogne.  
Samen met kindercircus Okidoki uit Meppel 
bereiden de kinderen van Ansen zich in twee 
middagen voor op een prachtvoorstelling.   
Bij deze spetterende voorstelling is ook een nar 
aanwezig ter vermaak. Hij vertelt over Ansen 
van toen, en denkt met de kinderen én met het 
publiek na over het Ansen van de toekomst. 
Natuurlijk mag muziek ook niet ontbreken en 
daarvoor komen niemand minder dan mensen 
van fanfarekorps Crescendo.  
Dus: Hooggeëerd Publiek, mis het niet en kom 
zondagmiddag 21 april 2024 naar de 
Bastogne! 
Je kunt terecht vanaf 15.30, de voorstelling begint om 16 uur. Toegang is gratis. 
 

 
Kinderen uit Ansen horen meer over het Circus van de Toekomst, en vertellen wat zij verder 
graag in het dorp zouden willen 
 

 

Burendag 
 
Zet het alvast in je agenda: de Burendag in Ansen is op 
zondag 29 september. Zorg dat je fiets in orde is, want er wordt 
weer een mooie fietstocht uitgezet!  
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Ria van Dijk 

Zelfstandig JEMAKO 

distributiepartner 

Voor de blanken 1f 

7963 RP Ruinen 

06-40722049 

ria-van-dijk@jemako-mail.com 

www.jemako-shop.com/ria-van-dijk 
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BERICHTEN VAN DORPSBELANGEN 
 
Nieuwe Aanser Ommetjes gereed 
De Aanser Ommetjes zijn in ere hersteld. Vanaf 
wandelknooppunt 25 bij de Brink en 74 bij de Bastogne kun 
je nu drie mooie routes lopen om Ansen. Een blauwe route 
van 3,7 km, een rode route van 5,3 km, en een stevige 
groene wandelroute van 8,9 km naar Rheebruggen.  
 
Renovatie speeltuin Meulekaamp 
 

In maart zijn we gestart om in fasen de speeltuin 
aan de Meulekaamp te renoveren. Als eerste 
hebben we een nieuwe schommel geplaatst. We 
gaan nog een nieuwe picknickbank plaatsen, bosjes 
snoeien i.v.m. de verkeersveiligheid en de 
wipkippen vervangen.   
 
Nieuwe subsidie voor vrijwilligerswerk  
De gemeente gaat een jaarlijkse subsidie 
beschikbaar stellen voor ons dorp ter vervanging 
van het geld wat werd verdiend met het ophalen 
van het oud papier. Het bedrag voor Ansen is 
ongeveer € 3.500. Momenteel werken we aan een 
voorstel om het budget beschikbaar te stellen aan 
de 9 groepen ex-papier ophalers, De Bastogne, 

VVvo en DB.  In april organiseert DB een avond om dit verder toe te lichten. 
 
Woningbouw 
Het bestuur ondersteunt momenteel een familie uit 
Ansen met de ontwikkeling van een 
woningbouwplan. Een project wat past in onze 
dorpsvisie. Gezamenlijk ontwikkelen we de eerste 
schetsen van het plan waarmee we in gesprek 
gaan met gemeentelijke en provinciale 
bestuurders/ambtenaren. Op deze manier brengen 
we het project onder aandacht van de gemeente en 
toetsen we hoe kansrijk het plan is met 
ondersteuning vanuit de gemeente en provincie.  
 
Hulp gevraagd  
Binnenkort gaan we weer onderhoud uitvoeren aan het Boermarkepad, Brinkje, etc. De speeltuin is 
ook nog niet af en we zoeken nog iemand voor de commissie die gaat kijken naar kerstverlichting aan 
onze lantaarnpalen voor komende winter. Meld je bij ons en we zullen je uitnodigen als we weer een 
klus opstarten. We starten altijd met koffie en iets lekkers.  
 
Het bestuur van Dorpsbelangen 
  bestuurdorpsbelangen@ansen.eu 
   06-421 160 30 (Gerika Lubbinge) 
 

mailto:bestuurdorpsbelangen@ansen.eu
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VERZET TEGEN KOMST RECREATIEPARK IN ANSEN 

 
Dit artikel geeft de stand van zaken weer van de 
ontwikkelingen rondom een eventueel 
recreatiepark in Ansen. 
In de periode 2010-2014 heeft de gemeente De 
Wolden de bestemming van een terrein van 13 
hectare aan de Dwingelerweg 27 omgevormd 
van een agrarische bestemming tot de 
bestemming recreatiepark met 125 
recreatiewoningen. Het bestemmingsplan kunt u 
desgewenst digitaal inzien via de 
link  https://www.ruimtelijkeplannen.nl/document
s/NL.IMRO.1690.BP00248-
0405/t_NL.IMRO.1690.BP00248-
0405_index.html 
Het dorp Ansen was destijds zeer verdeeld over 
de komst van zo’n park. Een aantal 
dorpsbewoners richtte toen de Stichting Mooi 
Ansen op die met behulp van honderden 
handtekeningen samen met een aantal andere 
bezwaarmakers tot en met de Raad van State 
bezwaar en beroep tegen het bestemmingsplan 
heeft ingediend. De Raad van State keurde het 
bestemmingsplan recreatiepark met een aantal 
aandachtspunten (waaronder het verbieden van 
een buitenzwembad) uiteindelijk in 2014 goed. 
Tot 2023 lukte het de eigenaren van het terrein 
Dwingelerweg 27 niet om ontwikkelaars 
geïnteresseerd te krijgen om het recreatiepark 
te ontwikkelen. 
Uiteindelijk hebben in april 2023 de gemeente 
De Wolden en een alsnog geïnteresseerde 
ontwikkelaar (Kontour BV) een 
samenwerkingsovereenkomst gesloten om het 
recreatiepark te realiseren. Voorafgaand aan 
deze overeenkomst probeerde een groep 
verontruste dorpsbewoners van Ansen met de 
gemeente in gesprek te komen om hun grote 
zorgen te uiten over een mogelijk recreatiepark. 
Zo haalde deze groep bewoners in maart 2023 
via een 
flyer-actie143 handtekeningen van inwoners van 
Ansen op dus van een substantieel deel van het 
dorp. 
 
In het kader van het behoud van de 
leefbaarheid van het dorp Ansen zijn de 
tegenargumenten de volgende.  
- Stikstof-problematiek. De boeren van Ansen 
moeten weg of moeten behoorlijke 
aanpassingen maken, terwijl een recreatiepark 
van 125 huizen zomaar gebouwd zou mogen 
worden. 
 

 
- Met 125 huizen verdubbelt het aantal inwoners 
van Ansen dus een te grote uitbreiding van het 
dorp. 
- Het Natura 2000 gebied Dwingelderveld raakt 
nog meer belast. 
- Verkeersoverlast. Elk weekeinde zal er veel 
verkeer zijn door wisseling van recreatiegasten 
en door de week pakken recreatiegasten de 
auto. 
- Licht- en luchtvervuiling en geluidsoverlast. 
- Overbelaste infrastructuur. 
- Dreiging van permanente bewoning gelet op 
de woon-ontwikkelingen in Nederland. 
- Het is de vraag of het oude bestemmingsplan 
nog voldoende basis biedt om een 
omgevingsvergunning af te geven, gelet op alle 
nieuwe wet- en regelgeving en nieuw beleid. 
- De komst van een recreatiepark staat ook 
haaks op de door het dorp Ansen zelf 
ontwikkelde Dorpsvisie 2021-2026. Deze visie 
(met inbreng van meer dan 60% van de 
inwoners) spreekt uit dat de bewoners het 
kleinschalige en landelijke karakter van het dorp 
willen bewaren en bevat zorgen over de 
woongelegenheid voor jongeren en ouderen en 
jonge gezinnen. 
- Tot slot zijn de initiatiefnemers tegen het park 
zeer ontevreden over de opstelling van het 
gemeentebestuur. Zo stelt de gemeente zich 
terughoudend op over het verstrekken van 
informatie over het dossier en is sprake van 
gebrek aan openheid richting haar burgers over 
de ontwikkelingen rondom het recreatiepark. En 
dat terwijl de gemeente in haar beleidsstukken 
de mond vol heeft van besturen met en voor 
haar burgers. 
 
In het jaar 2023 hebben de initiatiefnemers van 
de flyer tegen het recreatiepark meerdere 
activiteiten ontplooid. Naast de handtekeningen 
hebben zij ook diverse gesprekken met 
betrokken wethouders G. Hempen 
(Gemeentebelangen met onder andere toerisme 
in haar wethouderspakket) en A. Haar (D66 en 
aandachtswethouder van Ansen) en College 
Burgemeester & Wethouders gevoerd en de 143 
handtekeningen aan de Gemeenteraad De 
Wolden aangeboden. Daarnaast is met diverse 
brieven de gemeente aangesproken op de 
onwenselijkheid van het park en het gebrek aan 
openheid. Ook de Commissaris van de Koning 
J. Kleinsma is aangeschreven. De flyer-actie is 
eveneens toegelicht aan het bestuur van  

https://www.ruimtelijkeplannen.nl/documents/NL.IMRO.1690.BP00248-0405/t_NL.IMRO.1690.BP00248-0405_index.html
https://www.ruimtelijkeplannen.nl/documents/NL.IMRO.1690.BP00248-0405/t_NL.IMRO.1690.BP00248-0405_index.html
https://www.ruimtelijkeplannen.nl/documents/NL.IMRO.1690.BP00248-0405/t_NL.IMRO.1690.BP00248-0405_index.html
https://www.ruimtelijkeplannen.nl/documents/NL.IMRO.1690.BP00248-0405/t_NL.IMRO.1690.BP00248-0405_index.html
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Dorpsbelangen en in de jaarvergadering van 
Dorpsbelangen in maart 2023. Ook heeft RTV 
Drenthe in 2023 in een aantal berichten 
aandacht besteed aan het verzet tegen het 
recreatiepark.  
Daarnaast heeft de Natuurbeschermingswacht 
Meppel en omstreken de gemeente en provincie 
inmiddels aangesproken op het park. 
 
De gemeente blijft al met al echter aansturen op 
de realisatie van het park ondanks het verzet 
van in ieder geval 143 handtekeninggevers. In 
oktober 2023 vond een informele 
informatiebijeenkomst voor bewoners van 
Ansen plaats door de betrokken ontwikkelaar 
van het park Kontour BV met een nieuwe mede-
ontwikkelaar Unbrick. Uiteindelijk heeft 
ontwikkelaar Unbrick op 21 december 2023 bij 
de gemeente De Wolden een 
omgevingsaanvraag ingediend voor het 
realiseren van de eerste fase van het park met 
38 recreatiewoningen. 

Het is goed om het verschil tussen een 
bestemmingsplan en een 
omgevingsvergunningsaanvraag (lees 
bouwvergunning) te realiseren. Met een 
bestemmingsplan recreatiepark maakt de 
gemeente het in beginsel mogelijk om een park 
te realiseren, maar voor het daadwerkelijk 
bouwen van het park is een 
omgevingsvergunning (lees bouwvergunning) 
nodig. De nu lopende fase van de 
omgevingsvergunningsaanvraag kent ook weer 
eigen rechtsgangen zoals bezwaar en beroep 
dus het is bepaald nog geen gelopen race dat 
het park er komt. Mede op aandringen van de 
initiatiefnemers tegen het park past de 
gemeente nu de zogenoemde uitgebreide 
behandelprocedure van een 
omgevingsvergunningsaanvraag toe van 6 
maanden in plaats van de reguliere procedure 
van 6 weken. Deze uitgebreide procedure houdt 
in dat de gemeente eerst een ontwerp-besluit op 
de aanvraag neemt en deze openbaar maakt. 
Daarop kunnen zienswijzen op het ontwerp-
besluit worden ingediend door wie maar wil. De 
gemeente hoort de indieners van de zienswijzen 
als zij dat willen. De gemeente neemt dan het 
besluit op de aanvraag. Daartegen is dan weer 
beroep mogelijk bij de Raad van State. 

Wat de inhoud van 
omgevingsvergunningsaanvraag betreft het  

 

 

 

volgende. De aanvraagstukken van 31 
december 2023 zijn nog niet openbaar, maar 
mede met een beroep op de Wet open overheid 
(Woo) hebben de flyer-initiatiefnemers inmiddels 
diverse stukken van de vergunningsaanvraag 
opgevraagd. Deze geven al een eerste beeld 
van de plannen van de ontwikkelaar namelijk 38 
prefabricagehuizen met onder andere maar 
liefst 38 buitenzwembaden (kunnen er dus zo’n 
120 gaan worden) en 38 buitensauna’s. Ook is 
klaarblijkelijk door een gebrek aan 
belangstelling van individuele kopers niet meer 
sprake van verkoop aan individuele eigenaren, 
maar is ontwikkelaar Unbrick de centrale 
eigenaar die als centrale verhuurder de huizen 
aan recreatiegasten gaat verhuren. 

De stand van zaken eind maart 2023 is de 
volgende. De omgevingsvergunningsaanvraag 
loopt - zoals eerder gezegd - nu sinds 21 
december 2024 en de gemeente heeft nog geen 
ontwerp-besluit (eerste formele stap in het kader 
van de 
omgevingsvergunningsaanvraagprocedure) 
genomen. De initiatiefnemers tegen het park 
houden de vinger aan de pols. Zij informeren de 
143 handtekeninggevers met 
voortgangsberichten per email. Zo zullen zij ook 
direct laten weten wanneer de gemeente het 
ontwerp-besluit heeft genomen. De 
initiatiefnemers dienen dan zienswijzen in tegen 
het park en zullen de handtekeninggevers 
nogmaals attenderen op de mogelijkheid om dat 
desgewenst ook te doen. 
 
Mocht u niet eerder een handtekening hebben 
gezet maar wel geïnteresseerd zijn in het 
ontvangen van dergelijke voortgangsberichten 
dan kunt u dat via het 
emailadres mooiansen@gmail.com laten weten. 
 
Wij blijven dus gaan voor het tegenhouden van 
het recreatiepark in Ansen.  
 
Ad Serné (voorzitter Stichting Mooi Ansen), 
mede namens de initiatiefnemers tegen het park 
Wiebe van der Woude (Dwingelerweg 25), 
Annemarie en Henk Calon (Dwingelerweg 29), 
Veronique en Hansfried Broos 
(secretaris/penningmeester respectievelijk 
bestuurslid Stichting Mooi Ansen) en Jelle de 
Haan en Janneke Broere (Dwingelerweg 31A) 
27 maart 2024 

mailto:mooiansen@gmail.com
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Wijbinterview 06 

 
Voorjaar 2024. We gaan weer bijzondere 
Aansers zoeken. Na Arend Smit lopen we weer 
denkbeeldig de Anser straten langs en gaan in 
ons hoofd bij alle adressen langs (en bijna naar 
binnen). We kijken naar het huis en vragen ons 
af of de bewoner iets te melden zou kunnen 
hebben. Waar? Achter Ansen, Kerkdijk , 
Ruinerdijk. Daar zijn we pas nog geweest… Om 
de Kamp? Het Aanserbroek. Bij het eerste huis 
aan de rechterkant stoppen we. Denkbeeldig 
kloppen we aan. Van der Wardt. Vogelpop! 
Zowaar een gesprek waard. Absoluut. 
Interview-kandidaat Vogelpop is wel eens vaker 
over de redactie gevlogen. Nu maar 
doorpakken. We Appen Joris en vragen of een 
Wijbinterview voor de Anser Wiezer een optie is. 
Hij reageert positief. Hij zal bemiddelen in de 
afspraak met de 2 officiële Vogelpoppers. Het 
betreft zoon Pim van der Wardt en diens 
compaan Marthen de Wit.  

We kunnen op zaterdag 9 maart om 11.00 
terecht op de Aanserbroek. De koffie zou klaar 
staan volgens de laatste App van Joris. Mooi. 
Wie gaat er mee? Onze redactie-dames konden 
zich niet vrijmaken. Wim moest wat 
onbelangrijke zaken afzeggen en ging dus mee. 
Als frequent Vogelpop bezoeker was hij 
trouwens ook moreel verplicht. En nieuwsgierig 
als hij is… op de fiets naar van der Wardt.  
We komen aan op Broekdijk 6. Joris, zijn ega 
Margreet, Pim en Marthen staan in het weiland 
achter de boerderij. The holy ground van 
Vogelpop. Ze staan schijnbaar al wat te 
mijmeren over de 15e editie van 19 en 20 juli. 

We begroeten elkaar, schudden handen en 
mijmeren even mee. Het is een prachtige 
zonnige dag. De lucht is helderblauw. Als je om 
je heen kijkt zie je van alles. Het groen en de 
bladeren zijn bezig om heel snel naar buiten te 
komen. Het uitzicht is op 9 maart nog bijna 
helemaal open. Je ziet de tv-mast van Smilde, 
de zure Venen, Rheebruggen en de Noorddijk. 
Ruimte waar je kijkt. Achterin het weiland zie je 
de boomhut. De halfronde nishut aan de 
linkerkant. Hier moet het weer gaan gebeuren. 
Maar dat gaat niet zomaar. In gedachten lijkt 
Vogelpop echt zo’n festival waar alles vanzelf 
ontstaat. Tra-la-la….. alsof de podia en de 
attributen als paardenbloemen uit de grond 
komen. Zo vanzelf. Als een roze droom. Zo van, 
floep! Laten we gaan spelen, drinken en skaten. 
Joepie! Maar na anderhalf uur babbelen weten 
we wel beter. 
Joris gaat vast naar binnen om de beloofde 
koffie te gaan regelen. Wij kijken nog even rond. 
De oude rode Massey Ferguson trekker staat 
ons bedroefd aan te kijken. Dat doet ie volgens 
Joris al wel 40 jaar. We gaan naar binnen. De 
grote kachel midden in de kamer staat heerlijk 
warm te wezen. We nemen met z’n zessen 
plaats aan de grote tafel. Margreet zegt 
bescheiden dat ze er mogelijk helemaal niet bij 
hoeft te zitten. Maar zoals wel vaker blijft 
iedereen gewoon zitten. Voornamelijk omdat je 
samen heel veel zaken naar boven haalt. 
Anekdotes en herinneringen passeren na 
elkaar. Niet in de minste plaats afkomstig van 
Margreet en Joris. Het zou een verrassend 
aangename zaterdagmorgen worden.  
Marthen vraagt direct voor welke krant het 
interview is. Voor de Aanser Wiezer. Marthen is 
een Meppeler. Hij is leraar en 58 jaar. Het is niet 
direct heel erg als je de AW niet kent. We 
beloven hem een aanstaand exemplaar te 
geven. Er wordt koffie ingeschonken en we 
krijgen een plak koek van een bakkertje uit 
Uffelte. “Wel heel duur!” zegt Margreet. Maar 
ook heel erg lekker.  
Pim van der Wart is 35 jaar. Zijn bijnaam is 
Pomsy en hij is rapper, zanger en manager van 
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Proper, oprichter van label FT records oprichter 
van ngo Boarders not Borders. Filmmaker, 
kunstenaar, dichter en nog veel meer. Samen 
met vader Joris en moeder Margreet, broer 
Fedde en zus Sanne is het de familie van der 
Wardt en ze zijn in 1985 aan de Broekdijk gaan 
wonen. Anne-Gré is later als pleegdochter 
aangeschoven.  
De eerste Vogelpop was eigenlijk nog geen 
echte Vogelpop. Het was een examenfeestje in 
2006 wat Pim wilde houden met een stel maten. 
Beetje muziek, vuurtje. Gezellig aan de 
Broekdijk in het weiland. Ongeveer een man of 
vijftig. Toen de volgende morgen de gasten 
vertrokken zei een van de gasten tegen Joris: 
“Nou, bedankt meneer en tot volgend jaar”. 
Huh? Daar had Joris nog niets over gehoord. 
Maar dat werd vanzelf anders. Pim verteld dat 

een vervolg eigenlijk vanzelf ging. Van een 
gratis feest met een groot vuur naar een 
festivalletje met bands en artiesten en 
kunstenaars. Eerst allemaal zonder vergunning. 
Maar Vogelpop ontwikkelde zich zodanig dat de 
vrijblijvendheid een beetje wegviel. Niet in 
gevoel en beleving maar door het simpele feit 
dat je ook gewoon dingen moet regelen. Op het 
veld mag er chaos & feest zijn. Achter de 
schermen is een beetje rust, reinheid en 
regelmaat in bepaalde mate noodzakelijk. Het 
was inmiddels ook geen examenfeestje meer 
van 50 man.   

En waar komt de naam Vogelpop vandaan? Pim 
verteld dat het te maken heeft met vrijheid. Vrij 
als een vogel. De schoolmaten hadden examen 
gehad en vlogen nu zelf ook uit.  
Marthen is bij editie 4 of 5 uit nieuwsgierigheid 
eens aan de Broekdijk wezen kijken. Hij reed 
langs. Had wel eens van Vogelpop in Ansen 
gehoord en was nieuwsgierig. Eenmaal 
aangekomen bij het terrein verbaasde hij zich 
over de algehele toestand aldaar. Het weer was 
slecht en het regende. Terloops noemt hij in z’n 
betoog de begrippen ‘chaos’ en ‘bende’. Eterij 
en drinkerij in de onoverdekte buitenlucht. “En 
waarom zetten jullie die spullen niet onder een 
tent?” Pim zei dat dit allemaal wel leuk en aardig 
was maar dat ze helemaal geen tent hadden. 
Marthen zei dat hij wel een tent had. Pim: “Nou, 
dan kom je de volgende keer weer en dan neem 
je die tent maar mee”. Zo is het begonnen. 
Marthen wilde wel meehelpen en voor Pim was 
een iets ouder bestuurslid wel oké om de 
algemene bestuurs-autoriteit wat op te vijzelen. 
Na wat organisatorisch wisselingen en de 
gestage groei van het festival. Inmiddels is het 
dit jaar Vogelpop editie 15. Een paar jaar is er 
geen festival geweest om de persoonlijke rust 
weer wat terug te krijgen. En in de coronatijd 
zijn er 2 edities vervallen.  
Wat is de omvang van Vogelpop? Nu 750 
kaarten voor betalende bezoekers. En maar 
liefst 400 tot 500 vrijwilligers, bouwers, slepers, 
timmerlui, bandleden, zangers, schilders, 
schreeuwers, skaters, cateraars, kampeerders, 
biertappers, chaosmakers en patatbakkers. En 
noem er nog maar een paar op. Nou oké dan; 
ook nog twee vaste koks, mensen die 
boodschappen regelen. Je weet werkelijk niet 
wat je hoort. Dat moet even bij ons indalen. Dus 
1250 man.   
Een week van te voren wordt het festivalterrein 
opgebouwd. Skatebanen, podia, snuisterijen, 
toiletten en douches, eterij en drinkerij. Dan een 
weekend festival en de week daarna alles weer 
afbouwen, opruimen en aanharken. Inmiddels is 
er een vast bestuur en een groep heel erg 
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betrokken vrijwilligers. Pim vat het mooi samen. 
Het lijkt al met al een redelijke chaos maar 
achter de schermen is er een vast, strak 
draaiboek. Ook de hiërarchische lijnen zijn vast 
bepaald. Een paar maanden van te voren 
worden er van allerlei materialen verzameld. 
Hout, pallets, dekkleden en nog een tiental 
andere zaken die je nodig hebt om een festival 
a lá Vogelpop te maken. Als gezegd, we liepen 
’s morgens bij aankomst over het nog lege 
terrein. Maar je verbaast je werkelijk wat er 
allemaal staat als het festival gaande is. 
We spreken verder over de beginjaren van 
Vogelpop. En de jaren erna. Dat de tickets in 
het begin goedkoper waren en naarmate de tijd 
verstreek duurder werden. En dat het bestuur 
de kaartverkoop vanuit landelijke locaties had 
georganiseerd. Dan werden her en der feesten 
gegeven waar men maximaal 3 Vogelpop 
tickets kon kopen. Maar ja, als je dan naar 
Alkmaar of ergens in Limburg moest was dat 
niet altijd heel erg handig. Tussen neus en 
lippen door vertellen Pim en Marthen dat er 
bijna altijd wel een weg is om een kaartje te 
krijgen. En online zijn er altijd nog een aantal 
kaarten beschikbaar. 
En dan spreken we over de omvang van het 
festival. Moet het groter worden? En waarom? 
Gewin? Jaartje overslaan? Maar vooral; 
waarom níet groter. De huidige omvang van 
1250 man is handelbaar. Niet groter dus. En het 
moet een soort reünie blijven. Geen Zwarte 
Cross achtige grootsheid op een feestterrein 
wat nog groter is dan heel Ansen.  
Inmiddels hebben ze 4 podia. Pim werkt met 
een 4-tal ‘bookers’ die de bands regelen. Deels 
boekt hij de bands zelf. En sommige bands 
reageren op de website. Pim heeft eigenlijk het 
liefst de ouderwetse post. Ooit heeft een band 
een brief geschreven. Er zat vogelvoer in de 
envelop. Dus die band stond echt wel op het 
volgende festival. Marthen pocht ondertussen 
nog even over de ‘Banzai Mattnkloppers’. Dat is 
zijn eigen band en zij verzorgen ieder jaar dé 
openingsact op Vogelpop. Aan zijn uiteenzetting 

te horen is het een redelijk chaotische band. Hij 
zelf heeft ooit in een heel dik Vogelpak van 
ouwe gordijnen opgetreden. Het vogellichaam 
had ie aan een tuigje van een bosmaaier 
omgedaan. De songteksten waren aan de 
binnenkant van het vogelmasker geplakt. Als hij 
verteld hoe warm en onhandig het was krijgt hij 
bijna nu weer de zwarte vlekken voor z’n ogen.  
Ze vertellen alle 4 op een bevlogen manier van 
allerlei verhalen. Zo ook toen er bijna geen eten 
meer was. Ja, met zoveel vrijwilligers die 
allemaal wel wat willen eten. Marthen zei; “Ik bel 
wel effe met Morgana de Pizzaboer in Meppel”. 
Hij heeft telefonisch 40 pizza’s besteld. Brengen 
in Ansen svp. Meneer Morgana heeft terstond 
iedereen de zaak uitgezet. Moet je nagaan het 
was op een zaterdagavond. Pizza’s in Ansen 

gebracht. Lekker, maar niet genoeg. Toen 
hebben ze nóg 40 pizza’s besteld. Meneer M. 
zei oké en hij zou er binnen een uur weer zijn…. 
En dat heeft hij gedaan. Dat zijn mooie 
verhalen. Het geeft alleen wel aan dat de eterij 
en drinkerij voor zo’n grote groep mensen goed 
voor elkaar moet zijn.  
Ondertussen valt het me op dat er om de zoveel 
tijd een vogelgeluid klinkt wat ik niet thuis kan 
brengen. Ik kijk wat rond maar kan niks 
ontdekken. Toch maar vragen dan. Blijkt dat de 
familie een Vogelklok heeft. Geen cijfers maar 
12 vogelafbeeldingen en volgens mij om het 
kwartier een ander geluid…. Vogelpop. 
Vogelpak. Vogelvrij. Vogelklok.    
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Er gaan nog heel wat verhalen over tafel. Dat de 
kapotte boerenwagen van Arend van Dijk is 
gebruikt als muziekwagen. Dat Arend de wagen 
nadien gerepareerd terugkreeg. De kleinste 
disco van Nederland waar 8 personen in 
konden. Een pannenkoeken drive-thru. 
Straattheater met allerlei Vogels, een achtbaan. 
Als je werkelijk een idee wilt krijgen moet je de 
site van Vogelpop maar eens bezoeken. Unieke 
en waanzinnige beelden. 
Marthen zegt dat hij het opbouwen en afbreken 
eigenlijk het mooist vindt. Vuurtje en een 
borreltje erbij. Marthen komt de laatste jaren 
met z’n eigen camper. Kan hij zich even 
terugtrekken als ie dat wil (ik ben ook geen 
twintig meer….). Maar ze hebben er nog steeds 
een boel schik van. “We gaan door zolang het 
mooi gaat en per jaar kijken we hoe het loopt”. 
Margreet staat ondertussen comfortabel met 
haar rug tegen de grote, betegelde warme 
kachel aan. Ze zegt terloops even dat ze 
eigenlijk een hekel heeft aan kabaal….. Maar 
dat de gezelligheid en rumoer van Vogelpop 
haar wel kan bekoren. (Eigenlijk is dit het 
absolute voorbeeld van hoe tolerantie zou 
moeten zijn!). 
We bespreken het fenomeen ‘bekende en 
opkomende’ bands. Want het is een feit dat een 
aantal bands pas ná Vogelpop zijn 
doorgebroken. Er is een voorbeeld van een 
band die na Vogelpop op Lowlands stond. En er 
zijn bands uit China wezen optreden. Nee, geen 
Chinezen die hier wonen maar Chinezen die 
daarginds helemaal wonen en hier helemaal 
naar toe komen. Van een stad van veertien 
miljoen inwoners helemaal naar de Broekdijk. 

Idem voor een Braziliaanse band. Van de 
Amazone naar de Zure Venen. 
 
Hoe dan ook, er is een enorme partij bands die 
ieder jaar naar Ansen komt. De setlist is 
indrukwekkend lang. Er komt een Duitse band 
die Pim zag bij een Metalfestival. En sommige 
bands worden betaald, sommige niet. Er is een 
groepje Fransozen uit Toulouse die dit jaar op 
bezoek komen. Ze hadden hiervoor al 2 keer op 
Vogelpop gestaan als spelende band. 
Pim noemt ook nog de steeds de enigszins 
idealistische inslag van het festival. Iedereen 
moet het leuk hebben. Zich vrij voelen. Je kan 
optreden. Je kan vrijwilliger zijn. En uiteraard is 
er een verschil tussen de 750 betalende 
bezoekers en de rest. Maar uiteindelijk moet 
iedereen zich oké voelen.  
De voorverkoop van editie 15 / 2024 is 
inmiddels uitverkocht. Dat is fijn om te weten. 
Dan weet je ook wat er moet komen voor 
bijvoorbeeld eten en drinken. Dan kan je die 
tachtig Morgana pizza’s alvast maar beter in de 
diepvries hebben. En de catering moet gewoon 
goed zijn. Zowel voor de vrijwilligers als de 
betalers. Daar zijn ze het allemaal wel over 
eens.  
Wim biedt ondertussen nog even 2 oude 
gebruikte picknickbanken aan. Iedereen 
reageert positief. Wim ook! Een picknickbank 
komt altijd van pas. Om op te zitten of anders 
voor de warmte.   
En dan komen we vanzelf op de vraag; 
Pinkenpop en Ansen? Welke combi? Wat heeft 
de een aan de ander? In de eerste plaats 
worden de vrijwilligers genoemd die in de buurt 
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wonen. Met name Arjan Muggen’s weiland om 
te parkeren. Gerbrand Gol cq. mevr. Moret haar 
weiland om te kunnen kamperen. Bert van Dijk 
z’n rubberen matten, etc, etc. Dat zijn allemaal 
vaste waarden om Vogelpop te kunnen laten 
draaien. Pim en Marthen zijn daar goed van 
overtuigd. Dat is belangrijk en onmisbaar. En als 
vaste waarde noemen ze ook Jan Steenbergen 
met z’n eetkraam. Uiteraard heeft Jan met z’n 
lekkernijen wel een iets commerciële inslag, 
maar hij heeft wel vaste Vogelpop-waarde. Ook 
qua uitstraling (red). 
Wim haalt aan dat ooit, in een ver verleden, de 
autocross altijd op de Aanserbroek werd 
gehouden. En dat een nieuwe Aanser daar 
bezwaar tegen maakte. En dat de autocross 

daarna nooit meer werd gehouden.  
We komen dan ook bij het punt dat iedereen het 
de Vogelpoppers gunt om eens per jaar wat 
lawaai en rumoer te maken. Komt bij dat het 
Ansen op de kaart zet. Er zijn in de buurt een 
heleboel tentfeesten en piratenfeesten. Maar 
een outdoor skatefestival waar punk, dance, 

hardcore, metal, hiphop wordt gespeeld is 
werkelijk uniek. En allerlei leeftijden, gezindten 
en herkomsten zijn welkom en aanwezig. Zelfs 
Marthen z’n schoonvader van 84 komt ook nog 
wel even langs. Er is dus geen specifieke 
doelgroep. De Vogelpoppers staan open voor 
alles. En het festival is nog nooit geëscaleerd. 
Ooit was het een festival alleen op zaterdag. 
Later werd het meerdaags en kon je blijven 
kamperen.  Nu zijn er mensen die donderdag al 
aan komen. Ook wel willen helpen maar soms 
helemaal niks kunnen. Maar goed, er moeten 
linten worden gespannen op het parkeerterrein, 
fietsenrekken en tenten worden gebouwd en 
pallets worden versleept. Dus altijd wat te doen. 
Ansen en Vogelpop. Een klein dorpje met een 
heel bijzonder festival. Gemaakt door mensen 
met een passie voor vrolijk georganiseerde 
chaos. Enerzijds voor sommigen een bijna 
anoniem gebeuren. Anderzijds gewoon bekend 
in China, Brazilië en Frankrijk. Onbekend? Pim 
sluit af met dat hij eens in Italië een 
Nederlandse man zag. De man had een 
Vogelpop T-shirt aan. Hij was ooit op het festival 
geweest. En ooit kreeg Pim een brief van 
ouders die namens hun kinderen het bestuur 
bedankten voor het prachtige festival.  
Vogelpop is een festival met een open karakter.  
Geen omheining. Vogelpop. Vrijheid.  
 
 
Stichting Vogelpop 
Bookings: pim@vogelpop.nl 
Contact: pim@vogelpop.nl 

mailto:pim@vogelpop.nl
mailto:pim@vogelpop.nl
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Wij zijn Roy Moes & Hanke Nijland en wonen sinds 
maart 2023 aan de Meulekaamp in Ansen. Nu nog 
alleen met onze katten; Ozzy en Balou en onze 
konijnen; Bob en Babs, maar vanaf juli zal het nog een 
stukje drukker worden want dan verwachten wij ons 
eerste kindje.  
 
Na een aantal jaren samen te hebben gewoond in 
Tilburg kwamen wij erachter dat we het Drentse 
platteland misten. We zijn toen na Roy zijn studie in 
Oosteinde gaan wonen waar we een leuk plekje 
hadden aan de Schoolstraat, maar toen kwam dit huis 
op ons pad! Omdat Hanke natuurlijk een echte 

Aanserchick is      , was dit voor ons dan geen 

moeilijke keus. Er moest onwijs veel gebeuren, maar 
met hulp van ons klusteam is het gelukt om in best 
korte tijd dat huis om te toveren tot ons droomplekje.  
 

Roy speelt in het 
weekend door heel het land als gitarist van de coverband 
UNITE of als bassist van de rockband 
GIRLSGIRLSGIRLS, daarnaast speelt hij ook geregeld 
met andere bands/acts mee als sessiemuzikant. Door de 
week geeft hij gitaarles aan huis, je kunt bij hem terecht 
voor zowel elektrische-, akoestische- als basgitaarlessen.  
 
In Hanke’s ogen is het altijd lente, ze is door de week dan 
ook te vinden in de tandartspraktijk van Dwingeloo waar 
ze werkt als tandartsassistente. Via de prachtige route 
over het Anserpad gaat ze meestal op de fiets, wat wonen 
we hier dan toch mooi hé!? 
 
Naast ons werk houden we van borrelplanken, feestjes en 
spelletjes, maar als je het gezellig wil houden kun je beter 
Hanke laten winnen haha. Ook zijn we graag buiten bezig, 
Roy heeft door de verbouwing zijn klus-skills flink 
ontwikkeld en Hanke mag graag bezig zijn met de tuin.  
 
We genieten enorm van wonen in Ansen en de 
saamhorigheid van alle Aansers, tot snel bij alle 
activiteiten in het dorp! 
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Outdoor escape in het Dwingelderveld 
 
Sinds kort kun je bij het 
Bezoekerscentrum Dwingelderveld aan 
de Benderse 22 in Ruinen 
een nieuwe activiteit doen. De 
zogenaamde Outdoor Escape. Deze 
activiteit is geïnspireerd 
op een escape room, maar dan buiten 
in het bos en rondom het 
bezoekerscentrum. 
De activiteit is geschikt voor 
vriendengroepen, families of collega’s. 
Er zijn twee 
verschillende routes met elk twee 
koffers. Per koffer kunnen vier tot acht 
personen 
meedoen. Route ‘Water’ heeft een 
moeilijkheidsniveau van drie sterren en 
duurt 45 
minuten. Route ‘Schaap’ duurt 60 minuten en heeft een moeilijkheidsniveau van vier. 
Meer informatie over de escapekoffers en reserveringen is te vinden op 

www.nm.nl/bezoekerscentrum-dwingelderveld/groepsuitjes 

 

http://www.nm.nl/bezoekerscentrum-dwingelderveld/groepsuitjes
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Kamerkoor Moderato Cantabile 
 

 
Op zondagmiddag 14 april geeft 
het koor Moderato Cantabile 
een concert in de Mariakerk aan 
de Brink te Ruinen; een concert 
onder de titel ‘Voorjaarsklanken’.  
Het koor zingt op 14 april 
werken van o.a. Preisner, Verdi, 
Rheinberger en Tchaikovsky en 
enkele eigen arrangementen 
van de dirigente. De muziek 
staat in het teken van de 
verbinding tussen Hemel en 
Aarde. Het programma zoekt de 
uiteinden op van de schoonheid, 
gratie en zuiverheid, die bij het 
voorjaar horen.  
 
 
 
 

De dirigente Nana Tchikhinashvili is geboren in Tbilisi, Georgië. Sinds 1995 woont en werkt zij in 
Nederland. Door de zangtechniek die zij hanteert heeft het koor een bijzondere koorklank. 
 
Het concert begint om 15.00 uur  
Toegang: € 17,00 (jongeren tot 18 jaar gratis) 
 
 
 

Huisconcert door barok ensemble Calmati   
 
in  kader van de actiemaand  ‘Gekleurd Grijs’, Cultuur voor senioren Stichting Kunst & Cultuur 
 
 
Op vrijdagmiddag 19 april geeft 
het barok ensemble Calmati een 
huiskamerconcert, speciaal voor 
senioren. Laat u in een intieme 
setting meevoeren naar de 17e en 
18e eeuw. De muzikanten spelen 
cello, viool, mandoline en 
klavecimbel. De naam van het 
ensemble betekent ‘doe het rustig 
aan’ en dat past bij deze ervaring.  
 
 
 
 
Locatie:  Benderse 17, Ruinen 
Toegang gratis; maximaal voor 
25 personen 
Aanmelding: mail naar 
kraallap@hotmail.com  
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Nieuws van de VVVo  

Ook in deze editie blikken we graag terug op de activiteiten van eind 2023 en begin 2024. Ook kijken 
we in deze editie graag vooruit naar de komende activiteiten.  
 
Winterspektakel – 30 december 2023  
VVVo organiseerde op 30 december weer de gezelligste afsluiter van het jaar! De melkbussen 
werden uit de schuur gehaald om knallend het nieuwe jaar in te gaan. De “Anne-Meter” bleek helaas 
nog steeds kapot, daarom hebben we maar weer onze nieuwerwetse decibelmeter van stal gehaald 
om de winnaar te bepalen. De beker van het Open Anser Kampioenschap Carbidschieten ging naar 
…. Niels Oskam. Hij was van alle deelnemers de beste kandidaat. De gedeelde tweede plek ging 
naar Wim Nijland en Machiel Luning. Na het officiële gedeelte buiten, werd in de gezellig aangeklede 
landbouwschuur het feest voortgezet met muziek van de band De Pieper(t)s. We kijken terug op een 
prachtig Winterspektakel.  

   
 
Hersengym – 9 februari 2024 
Op vrijdag 9 februari was het geluid van krakende hersenen vanaf de Dwingelerweg duidelijk te 
horen. Alice Luning en Arend Mekkes hadden weer uiteenlopende vragen bedacht voor een bomvolle 
Bastogne. In totaal waren er maar liefst 25 teams aanwezig. Een fantastische nieuwe toevoeging 
deze editie waren de Joker-hoedjes, hierdoor stonden de teams maar heel eventjes, letterlijk en 
figuurlijk voor joker. Het was tot het laatste moment een spannende strijd tussen regerend kampioen 
Team Zwiller FM en Team Overschotje 1 waarbij uiteindelijk Team Overschotje 1 er met de titel 
vandoor ging.  
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Uitslag Tuinkeuring  

De uitslag van de tuinkeuring is gepresenteerd op de jaarvergadering vorig jaar. Hierbij delen we 
graag de uitslag:  

    
 
Zijn de tuinkeurders in 2023 niet bij jou langs geweest maar wil je wel graag meedoen aan de 
tuinkeuring? Geef je dan op via secretarisvvvoansen@gmail.com.  
 

 

Volgende activiteiten …. 

 
Paasvuur 2024 - Op het moment van schrijven en inleveren van deze kopij ligt deze datum nog in 
het verschiet. Op het moment van lezen ligt deze activiteit alweer achter ons. Zondag 31 maart 
organiseerden wij het jaarlijkse Paasvuur i.s.m. Dorpsbelangen.  
 
Koningsdag 2024 – Zaterdag 27 april doen we weer spelletjes op het Brinkie ter ere van de 57e 
verjaardag van onze Koning.  
 
Anserfeest 2024 – En last but not least: het Anserfeest wordt dit jaar georganiseerd op 7,8 en 9, juni. 
We vieren dit jaar de 90e editie van ons mooie dorpsfeest! Dit jaar hebben we weer wagens, we 
wensen alle buurten, vriendengroepen, verenigingen en andere enthousiastelingen veel plezier met 
bouwen! De feestkrant van dit jaar volgt in Mei.  
 

mailto:secretarisvvvoansen@gmail.com
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30 vragen  
voor & door Aansers 

 

 
 
 
 

 

Naam    :  Anneke Luning-ten Kate 

Hier woon ik  : Om de kamp 10 

Ik woon/leef samen met     : met mijn hond Bandit 

Ik word chagrijnig van  : vroeg uit bed 

Ik ben verslaafd aan : zoetigheid 

Hier word ik vrolijk van                   : van mijn kleinkinderen 

Ik heb als onhebbelijke gewoonte  : vaak alles op het laatste moment doen 

Dit zal ik nooooit weggooien   : foto’s 

Dit is de allerlekkerste traktatie   : softijs 

Als de wekker gaat denk ik   : die zet ik nooit 

Mijn levensmotto is   : doe maar gewoon dan doe je gek genoeg 

Dit is de beste uitvinding ooit  : (mobiele) telefoon 

Dit zit er in mijn portemonnee   : weinig 

Noem 1 ding van je bucketlist?  : die heb ik niet 

Dit wilde ik als kind later worden  : kleuter juf 

Dit was mijn eerste (bij) baantje  : bejaarden helpster 

Dit heb ik het laatste ge-Googelt                   afvalkalender  

Met deze BN-er wil ik wel een dag ruilen : Ilse Warringa (juf Ank) 

Hiervoor kun je mij wakker maken   : nergens voor 

Dit doe ik het liefst in het weekend    :fietsen met mooi weer en dan op terrasje 
wat eten  en drinken  

Een goed voornemen voor 2024  : gewoon zo doorgaan 

Hier geef ik het meeste geld aan uit  : voer en medicijnen voor mijn bejaarde 
hond/paard. 

Deze muziek vind ik het allermooist : Nederlands talig 

Dit vind ik het leukste aan mijn werk : dat mijn cliënten blij en tevreden zijn 

Sinds deze leeftijd ben ik volwassen : 16 jaar 

Wat is je dierbaarste bezit?  : kinderen en kleinkinderen 

Deze dag wil ik nog wel een keer overdoen : trouwdag 

Hierop ben ik eigenlijk best jaloers : op echtparen die gezellige dingen doen 

Dit tv-programma moet meteen van de buis af: fam. Gilles 

De mooiste plek waar ik ooit ben geweest : Zuid-Afrika 
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Vrouwen van Nu-Ansen sluit het jaarprogramma in april af. Allereerst is er de collecte ‘1 voor 8’ in de 

week van 2 t/m 6 april. 

Op woensdag 17 april is er om 14 uur een rondleiding bij de molen ‘de Zaandplatte’.  Een molenaar 

geeft informatie over verschillende molens in Nederland en natuurlijk over de eigen molen in Ruinen. 

Er zijn tevens enkele creatieve, kortdurende activiteiten met de molen als centraal thema. Hopelijk 

hebben we de wind mee. Vertrek met de fiets om 13.30 uur vanaf de Bastogne,  

Terugkijkend zijn er dit jaar weer interessante avonden geweest. En er viel wat te vieren. Op de 

jaarvergadering, 17 januari kregen Geertje Vlot en Mary van Dijk, 50 jaar lid, en Lubbechien Tissingh 

en Karsje Prikken, 60 jaar lid van onze voorzitter Lutske Mekkes een fraaie glazen hartvormige 

schaal met inscriptie. 

Vrouwen van Nu-lid Alice de Jong uit Ruinen liet ons na de jaarvergadering in tweetallen ervaringen 

opdoen met handmassage en gaf informatie over handtherapie. 

Op 14 februari vertelde Ursula Muller als fervente wandelaar over het Pieterpad. Op een plezierige 

manier deelde ze met woord en beeld haar belevenissen met ons. Er waren tevens enkele mannen 

aanwezig die belangstelling hadden voor het onderwerp. 

Op 20 maart sprak Inge Nieuwenhuizen over haar burgemeesterschap in de gemeente De Wolden. 

Zij vertelde waar ze opgegroeid was, over het gezin, haar studie, werk, sollicitatie, benoeming  en 

huidige werkzaamheden. Naast de reguliere taken noemde ze actuele onderwerpen. Belangrijk 

punten voor haar zijn in deze tijd het terugbrengen van overmatig alcoholgebruik door de jeugd onder 

de 18 jaar, alertheid op illegale grootschalige drugsproductie, de opvang van Oekraïners en het actief 

meewerken aan de spreidingswet voor asielzoekers.  

    

Ze liet haar ambtsketen zien. Een 

ambtsketen is een penning, gedragen 

aan een lint of ketting, meestal gemaakt 

van zilver. De penning aan de keten is 

het officiële teken van haar ambt en 

doorgaans alleen bij officiële 

plechtigheden gedragen. Op de penning 

onderaan de keten, staat het wapen van 

Nederland en aan de andere kant de vier 

bomen van de vier oude gemeenten en 

de Reest. De huidige gemeente De 

Wolden is in 1998 ontstaan. 

 

De burgemeester werd voor deze informatieve avond hartelijk bedankt. Ze kreeg een vaas van 
gevilte wol in de kleuren zand, leem en veen, grondsoorten die bij Ansen voorkomen. De vaas was 
speciaal voor haar gemaakt door één van de leden. Onze voorzitter plaatste er een glazen vaas in 
met bloemen. De burgemeester sprak haar dank uit voor dit bijzondere cadeau. 
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Avontuurlijke jongen. ( kinderen) 

 
 
Waor de Grote Veldweg zich ofsplitst van de Olde Dwingelerdiek, daor, ien die tippe, stund 
de kleine boerderije van Jan Kelly. 
Hij haar drei jongen: een machie en twei jonges en alledrei zöchten ze ’t avontuur op, of ’t 
overkwaamp heur. 

 
*) waorschaowing: ’t vroggere Nedersaksich hier uut de buurte klönk amit wat ruug! 

 
Neempt nou de dochter. Op zekere dag  gunk het via de tam-
tam deur Aansen:”He’j ’t al eheurd? Jantie van Jan Kelly hebt 
ze bij ’t jonk e’scheuten” ( ze was in verwachting) . Waar det 
biezunder? Zekers, want Jantie waar nie;t e’trouwd en haar zo 
op ‘t oge ook gie;n vrijer. En zuks loop ie toch nie;t op, deur 
mit de bie;ne wied teeg’n de wiend ien te fietsen.  Er dus mus 
ien Aansen (of umstreken) een (jong)keerl ween, die mit ’t 
witte peerd op de loop (op hol) e’west waar1. Wie? De 
“onbekende” vrijer 
höld de bek dichte 
en ook Jantie höld 
heur lippen stief op 
mekare ( nou wel). 
 Maor de tamtam 
deur zien wark 

weer en er goe;sde al rap een name deur ‘t dörp. 
Jantie waar heur tied veuruut: een allendstaonde 
moeder, en det ien Aansen (en, veur zowied a’k 
mij kan heugen, toendertied de ie;nige ook). Ze 
kreeg een jochie ( Jan). Heur avontuur. 

 
 
 De oldste zeune gunk as vrijgezel hen ‘t toenmaolige Ned. Indië. Hij kwaamp mit een 

wief weer terugge. Ook een hie;l avontuur ducht mij veur zo’n gewo’ne boerenjongen uut 
Aansen. 
________________________________________________________________________ 
De jongste zeune, Luuks (Lucas), haar, ducht mij, iets over parachutes e’lezen. Hij klömde 
op de kappe (dak) van de schure en haar een paraplu bij hum. Da’s op zich al singelier ( 
bijzonder). Ik haar ien Aansen nog nooit ie;ne mit zo’n dink zien lopen. Haa’j niet neudig ook. 
As ’t regende was t’r binnen genug te doe;n of a’j toch hen buten muzzen dan kree’j gewoon 
een natte pe;nze (lichaam). As ’t regende leup ie ien ieders geval nie;t mit een paraplu op 
hen ’t varkenshokke. Maor goe;d, Luuks haar zo’n dink, klapte hum lös (open) en sprunk van 
de kappe umdale (naar beneden).  Het gevolg lat hum raoden: hij brak een pote, maor ’t haar 
slimmer ( erger) e-kund. Mit die pote kwaam ‘t wel weer good. Alzo geschiedde. 
Luuks kwaamp an ‘t “wark” bij ‘t toenmalige vervoersbedrief “ Van Gend en Loos”. Meer bij 
“Loos”,2as bij “Van Gend”, ducht mij, want Luuks waar liever lui as muu. Zo vunden ze hum 
op een dag slaopend tussen de pakketten. Hij kreeg de zak. (ontslag) 

 
1 geslachtsgemeenschap hebben met een zwangerschap als gevolg. 

2 Loos ien de betekenis van verloren/vermist; de;nke an:”Daar was laatst een meisje loos”.       Harry 
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Luuks gunk toen hen Zuud-Afrika. 

Een jaor of vieve later deuk hij weer op ien Aanzen. Hij haar de kuijerkatten e’neumen, waar 
platzak, op de loop (gevlucht) veur de Zuudafrikaanse politie. Det zee;r ’e ien ieders geval. 
Waorumme? Umdat ‘e ien zien appartement welie;ns wat “anrotzooide” mit gekleurde 
vrouwlu (verboden: apartheid). Hij haar al zien “geld en bezittings” ( schulden de;nk ik) ien de 
haost achter moeten laoten. Laank bleef hij hier nie;t ( een zittend gat hèf altied wat). Hij 
gunk hen Nij-Zeelaand, umme te “warken” bij een verhuusbedrief. Maor…….. oo;k daor 
muzze an de bak. Oo;k daor gruijden de centen nie;t an de bomen. Zodoe;nde zage wij 
Luuks op een zaoterdag samen mit een roodhaorige, Engels praotende, Ierse vriendinne ’t 
badhuus binnensjouwen. Die vriendinne haar ’e underwegens ien ‘t vliegtuug op-e’daonne. 
Zij bint naotied rap weer uut Aansen verdwenen (ik de;nke hen Ierlaand). Ze bint althans mit 
de Noorderzunne vertrökken. 
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Wij zijn Frank en Joan, de trotse nieuwe eigenaren van de prachtige boerderij aan de Kerkdijk 14. 
Gezien de langdurige geluidsoverlast (waarvoor nogmaals onze oprechte excuses) zal het de 
Ansenaren nauwelijks ontgaan zijn dat we de boerderij grondig hebben verbouwd en verduurzaamd. 
Gedurende de verbouwing verbleven wij in ons knusse gastenhuisje en konden zodoende meteen 
genieten van het mooie Ansen en de bosrijke omgeving.  
 
Wij zijn van nature nogal globetrotter 
en vaak verbazen mensen zich 
erover dat wij na al onze 
omzwervingen uiteindelijk zijn 
neergestreken op het Drentse 
platteland. Maar zo vreemd is dat 
eigenlijk niet, aangezien wij er een 
neus voor hebben om altijd op de 
fijnste plekken terecht te komen. Zo 
begon ons leven samen aan de 
Herengracht in het mooie 
Amsterdam dat we verlieten om - na 
een tussenperiode van een jaar in 
Manhattan New York - in Barcelona 
op ons zeiljacht te wonen. Vanuit die 
geweldige Catalaanse stad zijn we 
op zoek gegaan naar een geschikte 
plek om ons eigen wijngoed te 
beginnen. En zo werden een 
econoom en neerlandica na allerlei cursussen en investeringen wijnboer en wijnmaker net boven 
Tarragonna. Na jaren van pittig werk op het Spaanse platteland misten we het leven aan zee en 
zodoende vertrokken we voor 6 heerlijke jaren naar Ibiza met onze lieve labradors. Niet alleen zijn we 
daar fervente duikers geworden, ook maakten we voor het eerst kennis met verschillende yogastijlen. 
Uiteindelijk hebben we ons mediterrane eiland verlaten voor een Caribisch eiland, Curaçao. Na 
zonovergoten mooie jaren voelden we dat het eens tijd werd om een andere oude droom van ons 
waar te maken, nl  het verbouwen van een oude boerderij op het Nederlandse platteland. De rest is 
bekend; afgelopen winter hebben we ons huis op Curaçao verkocht en zijn momenteel in afwachting 
van onze inboedel die eind maart in Ansen aankomt. Ons nieuwe thuis! In mei hopen we compleet te 
zijn met een labradorpup die hier de boel komt opvrolijken. 
 
Naast tuinieren en wandelen houden we veel van golf en zijn dan ook vaak te vinden op de gezellige 
golfbaan in Havelte als het weer het toelaat. Onlangs ben ik (Joan) begonnen met het geven van Yin 
yogales bij ons op de boerderij. Ik hoop in de toekomst velen te laten kennismaken met deze 
weldadige yogastijl. Binnenkort willen we beginnen met het opknappen van ons gastenhuisje, waarna 
we het wederom zullen gaan verhuren. Gedurende de korte tijd dat we hier wonen hebben we al veel 
vriendelijke buurtgenoten ontmoet en we kijken uit naar nieuwe kennismakingen.  
 
Groet Joan en Frank 
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Vrijwilligersavond  
 
Eind januari is er voor de vrijwilligers van de Bastogne een gezellige avond georganiseerd. Dit om 
iedereen te bedanken voor de inzet in het afgelopen jaar. 
Tijdens deze avond hadden de vrijwilligers een vrije avond en deed het bestuur zijn best om 
iedereen van drankjes en een gezellige avond te voorzien. 
Na een openingswoord door Joris van der Wardt was het tijd voor een heerlijk buffet van Tante 
Ans. Na een goede maaltijd en afsluiting met Tiramisu werd er onder het genot van koffie of een 
drankje nog een pubquiz gedaan. De slimsten van allemaal gingen met leuke (en lekkere) prijzen 
naar huis. 
Iedereen weer bedankt voor de hulp om het Dorpshuis op deze wijze te kunnen draaien.  
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Nieuws vanuit Dorpshuis Bastogne 
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Feestelijke opening Energie neutrale Dorpshuis  
 

Op 2 februari was de feestelijke opening van het 1e 
Energie neutrale Dorpshuis van Drenthe. En jawel…. Dat 
is de Bastogne!  
 
Onder belangstelling van belanghebbenden, 
subsidieverleners, dorpsgenoten en andere 
dorpshuisbesturen is een middag georganiseerd met 
enkele toespraken. 
Wethouder Gerrie Hempen draaide hierna symbolisch de 
gaskraan dicht, waarmee het dorpshuis van het gas af is. 
Vervolgens kon er rondgekeken worden naar de 
uitgevoerde aanpassingen en tevens onder het genot van 
een hapje en een drankje bijgepraat. 
Bedankt voor alle felicitaties en uiteraard ook veel dank 
aan iedereen die deze mijlpaal mogelijk gemaakt heeft.  
 
 

 
 
 
 
 
Verantwoording Jaarvergadering Dorpsbelangen 
 
In de jaarvergadering van Dorpsbelangen op 13 maart werd 
door Joris van der Wardt verantwoording afgelegd over het 
afgelopen jaar. Het jaar stond vooral in het teken van 
verduurzaming van het dorpshuis. Er wordt afscheid 
genomen van de bestuursleden Jan Tie Sloots en Patricia 
van der Salm. Beiden hebben 8 jaar deel uitgemaakt van 
het Bestuur, waarvoor grote dank. Hun taken worden 
overgenomen door Roel Poortman en Ria Pronk. 
 
 
NL Doet 
 
Op 16 maart was de grote landelijke vrijwilligersactie van het Oranjefonds. Met een aantal mensen 
werden de wanden van de achterzaal gesaust. Toen er nog tijd over was ging men over tot het 
wassen van de ramen aan zowel de buiten- als de binnenkant. Hartelijk dank aan iedereen die de 
handen uit de mouwen heeft gestoken. Het dorpshuis is weer spic en span! 
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 30 vragen  

Junior 
 

voor & door Aanserties 

 
Naam   : Annabel Derksen 

Op dit adres woon ik  : Om de Kamp 13 

Ik woon daar samen met  : mijn vader, moeder en hond Oszkar 

Ik word chagrijnig van  : ongemanierde mensen 

Ik ben verslaafd aan   : Wifi 

Hier word ik vrolijk van : lekker eten 

Ik heb als onhebbelijke gewoonte  : perfectionisme 

Dit zal ik nooooit weggooien   : mijn geboorteknuffel 

Dit is de allerlekkerste traktatie   : chips 

Als de wekker gaat denk ik   : ik wil blijven liggen 

Naar deze school ga ik   : Dingstede in Meppel 

Dit is de beste uitvinding ooit  : elektrische fiets 

Dit zit er in mijn portemonnee   : geld en passen 

Noem 1 ding van je bucketlist?  : wereldreis maken 

Dit wil ik later worden  : geneesmiddelen onderzoeker 

Dit is mijn eerste (bij) baantje  : geen idee 

Dit heb ik het laatste ge-Googled  : bol.com       

Deze Social gebruik ik het meest  : tiktok 

Hiervoor kun je mij wakker maken   : eten 

Dit doe ik het liefst in het weekend  : slapen   

Dit is/zijn mijn beste vriend/-en/-in  : Jorinde, Judith, Eline en Elisabeth 

Hier geef ik het meeste geld aan uit : panini’s  

Deze muziek vind ik het allermooist : pop muziek 

Dit vind ik het leukste aan school  : vriendinnen maken 

Dit vind ik het minst leuke aan school : huiswerk/toetsen 

Wat is je dierbaarste bezit?  : Oszkar 

Deze dag wil ik nog wel een keer overdoen : de dag van mijn lentegala op school, die was                

super  

Hierop ben ik eigenlijk best jaloers : kinderen die dicht bij school wonen 

Dit tv-programma moet snel van de buis af : geen idee 

De mooiste plek waar ik ooit ben geweest : Dubai en Sri Lanka. 

 

http://bol.com/
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Na het unanieme en belachelijk groot succes van Pinkenpop 2023, vindt dit jaar alweer de zevende 
editie van dit (mogen wij nu toch al wel stellen?) legendarische festival plaats in Ansen! In lijn der 
verwachting is Pinkenpop 2024 in no-time uitverkocht, waarbij alleen het meest trouwe publiek nog 
gebruik kon maken van de speciale voorverkoopactie en weer in het bezit is van het welbekende 
Pinkenpophoedje. 

De vier knappe koppen achter het evenement zullen de gelukkigen met een kaartje ook dit jaar  niet 
teleurstellen. De organisatie kon de aanvragen van verschillende bands nauwelijks allemaal 
behandelen maar, heeft weer vijf fantastische bands weten te strikken die, verdeeld over twee podia, 
hun muziek ten gehore zullen brengen. De bands die de organisatie heeft weten te strikken zijn; The 
Porch People, Bad Standing, Tawny Brothers, Poelepetaten en The Moonshine Ramblers. 
Ongetwijfeld zullen deze bands in de nabije toekomst te zien zijn bij Top of the Pops, Toppop of de 
TV-show. 

Het creatieve brein van de organisatie zal de bezoeker ook dit jaar niet teleurstellen, zo zal er weer 
van alles te zien en te beleven zijn waarover nog lang nagepraat zal worden in Ansen en omgeving.  

Naast de muzikale omlijsting biedt het festival veel meer dan dat. Zo is er voor jonge en oud van alles 
beleven. Voor de jongste festivalgangers is er een blagenparadijs en zweefmolen. Uiteraard wordt er 
ook deze editie aan de inwendige mens gedacht en heeft de bezoeker keuze uit verschillende 
culinaire hoogstandjes die vanuit streng geselecteerde foodtrucks geserveerd worden.  

Natuurlijk is er tijdens het festival nog veel meer te zien en te beleven dan in dit bescheiden 
nieuwsbericht beschreven is. Word onderdeel van de geschiedenis en ervaar Pinkenpop 2024 op 
zaterdag 11 mei vanaf 15:00 uur tot 0:30 uur op het festivalterrein Ruinerdijk 21 in Ansen. 
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Art Ansen
 
Zoals de meesten van jullie inmiddels wel gezien zullen hebben, wordt er een paar keer per 
jaar kunst getoond in de Bastogne van een kunstenaar uit de buurt. 
Inmiddels hangt er kleurig werk van Hennie Oudman, echt de moeite waard om eens goed te 
bekijken. 
 
Na de zomer is er weer plek voor nieuwe kunstenaars, lijkt het je leuk om je kunst te laten 
zien in de Bastogne, neem dan contact met mij op via mjvanderleeuw1@gmail.com of 
0611104073 
 
Marcelle 

 
 
 
Mijn naam is Hennie Oudman 
en ik woon sinds het jaar 2000 
aan de Ruinerdijk. 
  
Ik ben in 1982 begonnen met 
schilderen bij Schilderskring 
Diever. Er werd geschilderd met 
olieverf zonder een docent. 
Mensen die al langer lid waren, 
gaven aanwijzingen en dat ging 
eigenlijk heel goed en het was 
altijd heel gezellig. 
  
Later heb ik lessen gevolgd in 
aquarelleren maar ben na 
verloop van tijd toch gaan 
schilderen met acrylverf. 
  
Tien jaar heb ik les gehad van 
Ellen de Jongh in Uffelte waar 
geschilderd werd met acrylverf 
wat mij het meest aanspreekt. 
  
Af en toe ging ik een dag 
schilderen bij Gerard v.d. Weerd 
in Hoogeveen, die in zijn atelier 
workshops gaf. Onlangs heb ik een workshop gedaan bij Adriana Mast van Atelier 
Goselaere, erg leerzaam en gezellig. 
  
Thuis heb ik een mooi atelier waar ik iets vaker zou moeten werken. 
  
Elke woensdagmorgen schilderen we met een groep  in het Nije Punt in Ruinen. 

 

mailto:mjvanderleeuw1@gmail.com
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Meer dan honderd energiescans in Ansen uitgevoerd 
 
Het aantal energiescans dat ingenieursbureau W2N in Ansen heeft uitgevoerd is de honderd al een 
eindje gepasseerd. Daarmee gaat het project van energieKansen gestaag vooruit. 
Op al die adressen is een inventarisatie gemaakt van de mate waarin de panden zijn geïsoleerd of op 
een andere manier duurzaam gemaakt. Met het rapport van die inventarisatie gaan steeds meer 
Aansers aan de slag. Met alle voordelen die verduurzaming oplevert: energiebesparing en dus een 
lagere energierekening. Maar zeker ook een comfortabeler huis. 
Niet iedereen weet direct wat de beste vervolgstappen zijn, na de energiescan. Daarom zijn al een 
aantal bijeenkomsten geweest in dorpshuis Bastogne, waarbij antwoord werd gegeven op vragen.  
Ook zijn er persoonlijke gesprekken gevoerd. In zo’n gesprek bespreken deskundigen van W2N met 
degene die de scan heeft laten doen wat mogelijk en verstandig is. 
En die subsidie? Die komt bovenop de subsidiemogelijkheden van het rijk. 37 Huishoudens hebben 
al gebruik gemaakt van de PAW-subidie van 2500,- per huishouden. 
 
Nog geen energiescan? 
Heb je nog geen energiescan laten doen? Dan kan het nog! Je kunt zo’n gratis scan aanvragen via 
energiekansen.nu. En ook na de scan blijf je zelf de baas: je bepaalt zelf of je verder wilt gaan met 
verduurzaming. Ook kleine stappen kunnen veel bijdragen. 
En natuurlijk kun je na de scan altijd zo’n persoonlijk gesprek aanvragen, om helemaal op maat 
gesneden advies te krijgen. 
 

No-Gizmos 
20 maart was de eerste bijeenkomst over ons 
batterij-project No-Gizmos in het dorpshuis. Voor 
zo’n veertig Aansers werd door specialisten uitgelegd 
wat de bedoeling van het No-Gizmos project is, 
waarbij 9 batterijen bij verschillende woningen in 
Ansen zijn geinstalleerd.  
Ook liet men zien dat door centrale aansturing met 
deze 9 accu’s de piekbelasting van ons 
electriciteitsnet naar verwachting met maar liefst 23% 
verlaagd kon worden. Dat is goed nieuws, want het 
stroomnet in Ansen is (nog) niet zo sterk.  
Het project loopt tot eind volgend jaar en we zullen 
nog meer informatiebijeenkomsten plannen.  
Enquête 
Enige weken geleden heeft energieKansen naar een 
aantal adressen in Ansen een enquête gestuurd. Dat 
gaat om bewoners die mogelijk nog geen 
verduurzaming hebben uitgevoerd. Het zou het 
project Proeftuin Aardgasvrije Wijken erg helpen om 
inzicht te krijgen in de status van verduurzaming. 
Heb jij de enquête ontvangen en nog niet kunnen 
reageren? We zouden het zeer op prijs stellen als je 
dat alsnog wilt doen en de ingevulde enquête bij de 
Bastogne wilt achterlaten. 
 

Lid worden? 
Wellicht wil je, zoals veel andere bewoners, lid worden van de energie coöperatie. Daarmee steun je 
ons initiatief. Inschrijven kan via www.energiekansen.nu. 
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de school in Ansen   

 
Uit het schrift van de oudercommissie (1962- 1972) 
 
De school had in die tijd natuurlijk een oudercommissie. De oudercommissie organiseerde 
elk jaar een ouderavond, meestal in de maand maart. Vanaf 1970 waren er 2 ouderavonden. 
De school had in 1962 een leerlingenaantal van 72, verdeeld over 3 lokalen. 
Uit dit schrift, netjes bijgehouden door de toenmalige secretaris komen de volgende citaten: 
 1962  ‘Voor de vergadering bestond de gelegenheid om met de leerkrachten te 
spreken.’ ‘Het Hoofd der school, meester Slagter besprak hierna enige schoolzaken’ 
‘Dan eerst pauze. In die pauze werd er koffie met koek rondgedeeld door de vrouwen van de 
oudercommissieleden’ 

1963   ‘Dan de vrije zaterdag, maar dat zal in de schoolkring Ansen eerst nog 
wel  gewoon zo doorgaan’ ‘Dan de heer Klijnstra met een film over het kind en haar 
opvoeding, eerste gedeelte’ 

1964  ‘Dan neemt Meester Kuijer voor de eerste keer als Hoofd der school het 
woord en stelt Meester Oosterkamp aan de ouders voor als nieuwe onderwijzer van deze 
school’ 

1965    ‘Dan nog even over de Ongevallen verzekering, over kinderen die een 
bril dragen op school, maar die bril is niet verzekerd als die stuk gaat. De fiets wel als ze 
daar een ongeluk mee krijgen, tenminste als die goed in orde was’ 

Een klassefoto uit 1965. 
Met o.a  juffrouw Slagter, Trijntje Tissingh, Hendrik Alberts, Jannes de Groot, Rika Luning, 
Geja Kiers, Hilly ten Brink, Hillie Pekel, Sentinus Benning, Martijn Kuijer. 
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 1966  Eerst het zakelijke gedeelte. ’Na de pauze voerden de leerlingen van de 

hoogste klassen een viertal schetsjes op, nl. : De opening, De weggelopen aap, Mevrouw 
zoekt nieuw personeel en Boer Steen als wonderdokter, wat bij de aanwezigen goed in de 
smaak viel. In de tweede pauze werd de trekking van de loten gehouden, waarvoor alle 
prijzen gratis ter beschikking van de school waren gesteld. En hierna sluiting door Meester 
Kuijer. Want het was bijna middernacht toen iedereen huiswaarts keerde.’ 

 1967   ‘Notulen van de ouderavond, welke is gehouden in het gymnastieklokaal 
van de o.l.s. te Ansen. In de rondvraag Meester Oosterkamp over de televisie dat dan de 
kinderen nog wel eens te laat naar bed gaan’ 

 
De eerste en tweede klas in 1970 met o.a. Meester Kuijer, juffrouw Slagter, Theresia Bakker, 
Roelof Tiemes, Reint Kuijer, Klaas Roelant, Jan Prikken, Henk Joosten, Johan Klomp, Arend 
Tissingh, Roelie Nijstad, Henk Broekman, Berna Mulder, Roelina de Groot. 
 

1970  ‘Onze school telt momenteel 63 leerlingen, maar de grote klap komt in 
1971. 15 leerlingen verlaten de school, terwijl er maar 3 nieuwelingen te verwachten zijn. Wij 
zijn dan op 51 leerlingen, terwijl er voor een derde leerkracht 61 aanwezig moeten zijn. Het 
lijkt dus niet zo gunstig. 
 
 Arend Mekkes 
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Bridgeclub ‘Bastogne Troef’ Ansen 
 
 

Op maandagavond eens in de twee 
weken komen wij als bridgers bij elkaar in 
dorpshuis Bastogne. Dan is de voorzaal 
gevuld met zo’n 40 á 50 spelers.  
Er is bij de club weer enige ruimte voor 
nieuwe leden. Jarenlang was er een 
wachtlijst, maar je kunt je nu weer 
aanmelden als lid. Dat betekent dat je 
vanaf september mee kunt spelen. 
 
We spelen in een A en B lijn volgens de 
regels van de bridgebond. Aan het eind 
van een competitieronde promoveren en 
degraderen er drie paren. We spelen op 
de tweede en vierde maandag van de 

maand, van september tot en met april.  
Op onze website, bridgeclubbastognetroef.jouwweb.nl vind je meer informatie. Heb je 
belangstelling of heb je vragen dan kun je mailen naar bridgeclubbastogne@gmail.com  
 
 

 

Jeu de Boules Ansen 2024 
 
Achter het dorpshuis liggen deze 
prachtige jeu de boules-banen. 
Eens in de twee weken op 
donderdagavond vanaf 19.15 uur 
is de baan open voor iedereen die 
mee wil doen. Opgave vooraf is 
niet nodig. Jeu de boules-ballen 
zijn aanwezig. 
Voor vragen : Arend Mekkes 
06-33895113 
 

 
Er 
wordt 
dit seizoen gespeeld op: 
  
4 en 18 april; 2, 16 en 30 mei 
13 en 27 juni; 11 en 25 juli; 8 en 22 aug.  
5 en 19 sept; 3 en 17 okt. 
 
Kom eens kijken en …. meedoen. 
 

mailto:bridgeclubbastogne@gmail.com
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Kleur mee en win, van de vorige kleurplaatwedstrijd zijn naam en adres bekend bij de redactie       



Opening juni 2024 
 

 
6 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
de Buurt is Super 

 
Over 2 maanden praat heel Ansen hierover…. 


